



Protokoll kårledningsmöte

2021-10-05 kl. 07.35 på Zoom via Kåren – Handelshögskolan

Närvarande:

På plats:

Erik Florander
Vici Nilsson
Linus Olsson
Sofia Ekholm
Olivia Lind
Alfred Seljee
Alva Löfvenberg

På länk:

Johanna Midhage
Sara Andersson
Anna Mattsson

§1 Mötets öppnande klockan 07:38

Ärende

Beslut/åtgärd

§2 Val av mötesordförande
Kårledningen beslutar att

välja Linus Olsson till mötesordförande.

§3 Val av mötessekreterare
Kårledningen beslutar att
mötessekreterare.

välja Erik Florander till

§4 Val av justerare
Kårledningen beslutar att

välja Johanna Midhage till justerare.

§5 Godkännande av föredragningslista
Kårledningen beslutar att

godkänna föredragningslistan.

§6 Föregående protokoll
Kårledningen beslutar att

lägga föregående protokoll till handlingarna.

Signatur


LO


MO


S





§7 Budgetar

N&FA

Alfred föredrar om en uppdaterad budget inkommen från N&FA där ändringen är väsentlig på utvalda poster. Kårledningen beslutar att godkänna N&Fas nya budget.

§8 Fakturor

Inga inkomna fakturor.

§9 Åskningar

Ifall det finns någon som måste godkännas av alla

Inga inkomna åskningar.

§10 Årets förening

Johanna föredrar om hur vi går tillväga för att välja årets förening. Kårledningen diskuterar och väljer att ta fram och lägga upp ett nomineringsformulär för att ha någon form av underlag kring vad våra medlemmar faktiskt tycker i frågan. Notera att detta inte är en röstningsfråga där den med flest röster vinner, utan detta är en nominering där kårledningen väljer årets förening. Kårledningen delegerar detta till Johanna och Sara att ordna upp.

§11 Event och accesser

Erik föredrar om hur event har strulat ett tag och vi behöver tillsammans med berörda parter lägga fram en mall kring hur VI vill ha våra event med alltifrån städ till lokalbokning. Kårledningen beslutar att tillsätta en arbetsgrupp som ska reda ut detta snarast. Involverade personer är Alva, Olivia, Vici och Erik.

§12 Meny Bellmans

Alva föredrar om fråga från Bellmans kring vilken meny vi vill ha. Kårledningen diskuterar och beslutar att menyn följer HHGS hållbarhetsatsning och därmed blir menyn vegetarisk.

§13 Ersättning, toastmasters

Alva föredrar om hur ersättning för toastmasters till HHGS-balen skall utformas då Marskalkerna fått uppdraget. Kårledningen diskuterar huruvida de kan bli en individuell ersättning eller en helhetsersättning till föreningen. Det föredras om olika alternativ och kårledningen beslutar att erbjuda ersättning för två toastmasters och därutöver ersättning om 1000kr till föreningen.

Signatur

2 (4)

LO
LO

LO
MO

EF
S

JM



§14 Projektkalender

Johanna föredrar om att en projektkalender är upprättad återigen där projekt och föreningar kan lägga in när de ska ha sina event för att de och vi ska få en överblick kring vår verksamhet och för att diverse events inte skall krocka och konkurrera med varann.

§15 AW med GAIUS

Johanna informerar om att den 14/10 blir det AW med GAIUS trots en del frånvaro från båda parter. Detta event delegeras till Johanna att styra upp.

§16 Spexpub

Linus föredrar om att en spexpub där man visar digitalt spex från tidigare år för att delvis marknadsföra spexet men också styra upp event för våra medlemmar. Kårledningen diskuterar huruvida detta kan genomföras på bäst sätt och vi landar i att handelspuben inte blir rätt lokal då aktuellt datum är när puben är stängd. Kårledningen delegerar till Linus att styra upp vad vi kan göra innan spexföreställningen.

§17 iZettle och försäljning

Alfred informerar om att användningen av Swish är numera mycket begränsad då det inte tydligt framgår vad som avses med köpet. Kårledningen skall därmed öka användningen av iZettle på samtliga event och försäljningstillfällen för att tydligare kunna redovisa vad som sålts. För att gå vidare med detta kommer bl a. fler terminaler att krävas. Kårledningen delegerar till Alfred och Johanna att vidare utreda hur vi går tillväga med detta och får med föreningar på det nya spåret.

§18 Övriga frågor

Alfred informerar om att SERO hört av sig med en direkt förfrågan gällande HHGS-deltagande på en SERO-arrangerad resursdag den 17/11 i Stockholm. Då kårledningen tidigare delegerat SERO-engagemang till EF väljer kårledningen att åter skicka över frågan till EF.

Victoria vidarebefordrar en förfrågan från skolan huruvida kårledningen kan skicka en representant till ett alumnievent den 27/11. Uppdraget skulle isåfall vara att berätta om kårens verksamhet och eventuellt visa upp nya kårhuset och nya puben. Kårledningen ger detta uppdrag till Alva, Olivia och Vici.

Signatur

3 (4)

LO
LO

MO
MO


EP
S

JM



§19 Mötets avslutande


Mötet avslutas klockan 08:47.



Linus Olsson
Kårordförande



Linus Olsson
Mötesordförande



Erik Florander
Mötessekreterare



Johanna Midhage
Justerare

Signatur

4 (4)

LO
LO

LO
MO

EP
S

JM